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                                                               Protokół  Nr XVIII.2012   

 

z sesji  Rady Gminy Zagrodno odbytej 10 maja 2012 r. w Gimnazjum w Zagrodnie.  

 

Obrady trwały  od godziny 13.oo do godziny  14.2o.  

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

 

Ponadto udział wzięli: 

------------------------------  

1/  Mieczysław Słonina  - wójt gminy 

2/  Urszula Kindler  - sekretarz gminy 

3/  Violetta Piętoń  - skarbnik gminy 

4/  Józef Kuźniar  - sołtys wsi Modlikowice 

5/  Anna Lisowska  - sołtys wsi Olszanica 

6/  Czesław  Gap  - sołtys Zagrodno – Osiedle 

7/  Anna Senko   - sołtys wsi Radziechów 

8/  Leon Wijatyk  - sołtys wsi Jadwisin 

9/  Jan Orzech   - sołtys wsi Grodziec 

10/Edyta Hajduk  - sołtys wsi Łukaszów 

11/Bożena Sienkiewicz  - dyrektor Gimnazjum w Zagrodnie   

 

Listy obecności stanowią  załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Obradom przewodniczył przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski, który po dokonaniu 

otwarcia i powitaniu zebranych  stwierdził ich prawomocność,  a następnie odczytał porządek: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Analiza demograficzna ludności Gminy Zagrodno w XXI wieku. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał: 

 

- w  sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 r., 

- w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Zagrodno oraz określenia granic ich obwodów. 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji.    
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Do pkt 2. 

 

Uczniowie Gimnazjum w Zagrodnie przedstawili  multimedialną  prezentację, której tematem była 

Analiza demograficzna ludności Gminy Zagrodno w XXI wieku. 

 

Do pkt 3. 

 

Wójt gminy Mieczysław Słonina  poinformował, że radni przed obradami sesji otrzymali na piśmie 

sprawozdanie z jego działalności w okresie między sesjami. W uzupełnieniu dodał, że: 

 

- w najbliższym czasie rozpocznie  się remont budynku Gimnazjum w Zagrodnie, którym objęty 

zostanie dach, elewacja i sala gimnastyczna, 

-  zamówienia publiczne realizowane w ramach ustawy Prawo zamówień publicznych, a 

finansowane  ze środków samorządowych i funduszu sołeckiego, będzie prowadziła w Urzędzie 

Gminy pani Teresa Lech, będą  one realizowane zgodnie z ustalonym harmonogramem,  sołectwa 

mogą między sobą dogadywać się co do zamiany terminów. 

 

Ponadto wójt gminy Mieczysław Słonina przekazał radnym na piśmie: 

 

- informację z realizacji interpelacji i zapytań radnych złożonych na sesji  Rady Gminy Zagrodno  

w dniu 21.03. 2012 r., 

- informację z realizacji uchwał podjętych na sesji  Rady Gminy Zagrodno  w dniu 25.04.2012 r. 

 

Sprawozdanie i informacje stanowią załączniki nr 3, 4 i 5 do protokołu.  

 

Do pkt 4. 

 

Radna Teresa Doktor: 

 

-  Zwróciła się z prośbą o dofinansowanie operacji  Krystiana Derbisza – mieszkańca naszej 

gminy, ucznia Gimnazjum w Zagrodnie. 

 

- W związku z tym ,że  oczyszczanie wody ze studni w Olszanicy jest kosztowne, zwróciła się o 

poinformowanie, jak to wygląda w porównaniu do ilości sprzedanej wody.  

 

- W związku z tym, że w sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2011 r. poważną pozycją  

są koszty energii  elektrycznej,  zaproponowała rozważenie możliwości zmiany operatora.  

 

Radny Stanisław Bachmatiuk: 

 

- Wniósł o uprzątnięcie ścieżki dla pieszych koło młyna w Uniejowicach. Poinformował, że 

wysypany na ścieżkę gruz  przeszkadza osobom, które  z  niej korzystają,  a także źle wpływa na  jej 

wizerunek.     

 

- Poinformował, że droga tzw. warszawska w Uniejowicach zapada się koło posesji p. Kowcza.  
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Stwierdził, że  szybka naprawa drogi  zapobiegnie dalszej  dewastacji.  

 

Radny Walenty Luszniewski: 

 

- Zwrócił się o poinformowanie, kiedy rozpocznie się modernizacja hydroforni w Brochocinie.  

 

- Zapytał, czy Agencja Nieruchomości Rolnych udzieliła odpowiedzi w sprawie uporządkowania 

działki, na której planowane jest urządzenie placu zabaw.  

 

Radny Mateusz Korczowski  zwrócił się o poinformowanie, jak wygląda populacja dzikich zwierząt na 

terenie naszej gminy.         

   

Radny Piotr Janczyszyn: 

 

- Zwrócił się o wystąpienie do  Powiatowego Zarządu Dróg w Złotoryi  o uprzątnięcie żwiru 

naniesionego na skrzyżowanie w Zagrodnie.  

 

- Zwrócił się o poinformowanie, kiedy rozpocznie się  wykaszanie trawy z pasa rzecznego rzeki 

Skora  w Zagrodnie oraz jego odkrzaczanie.  

 

Radny Waldemar Chudziński, w nawiązaniu do sprawozdania Wójta Gminy Zagrodno z działalności w 

okresie między sesjami zwrócił się o poinformowanie, na czym polegała pomoc dla Zamku – Grodziec 

przy ogłoszeniu przetargu nieograniczonego.      

 

Do pkt 5. 

 

1/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski  poinformował, że radni  przed obradami 

sesji   otrzymali  na stół projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 r. Odczytał projekt 

uchwały, a następnie poinformował, że  na Komisji Budżetu i Infrastruktury Gminy w dniu 19 kwietnia 

2012 r.   został on wstępnie pozytywnie zaopiniowany, a skarbnik  gminy Violetta Piętoń informowała 

komisję, że  ostateczny projekt tej uchwały zostanie przedłożony radnym na sesji.  

 

Skarbnik gminy Violetta Piętoń omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, 

w związku z czym stwierdził na sali obrad obecność 15 radnych i projekt uchwały poddał pod 

głosowanie.     

 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę  jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XVIII.147.2012 Rady Gminy Zagrodno w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 r. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.   

----------------------------------------------------  
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2/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że radni wraz z 

zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały  w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Zagrodno oraz określenia granic ich obwodów. 

Odczytał projekt uchwały, a następnie poinformował, że  był on przedmiotem obrad Komisji 

Rolnictwa, Oświaty i Zdrowia na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2012 r.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Oświaty i Zdrowia Tadeusz Suchecki poinformował, że komisja  

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, 

w związku z czym stwierdził na sali  obrad obecność 15 radnych i projekt uchwały poddał pod 

głosowanie.    

 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła  uchwałę 14 głosami „za”, przy jednym głosie „przeciw”.  

 

Uchwała Nr XVIII.148.2012 Rady Gminy  Zagrodno w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę  Zagrodno oraz określenia granic ich obwodów 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 stanowi  załącznik nr 6 do protokołu.   

-------------------------------------------------------   

 

Do pkt 6. 

 

Wójt gminy Mieczysław Słonina  w odpowiedzi na zapytanie radnego Waldemara Chudzińskiego  

wyjaśnił, że  gmina udzieliła Spółce Zamek –Grodziec pomocy merytorycznej przy  ogłaszaniu  

przetargu nieograniczonego na dostawę samochodu osobowego.  Ponadto poinformował, że radni na 

złożone interpelacje i zapytania otrzymają odpowiedzi na piśmie.  

 

Do pkt 7. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty w głosowaniu jawnym  jednogłośnie.   

 

Do  pkt 8. 

 

1/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski: 

 

-  poinformował radnych, że Komisja Budżetu i Infrastruktury Gminy na posiedzeniu w dniu 

15.06.2011 r. rozpatrzy sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2011 r. oraz sprawozdanie 

finansowe gminy za 2011 r., 

 

- zaprosił  młodzież na oficjalne otwarcie Fundacji „ Drzewko Szczęścia”, które odbędzie się  

12 maja 2012 r. o godz. 13.3o na stadionie sportowym w Olszanicy.     
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2/ Radna Danuta Kuźniar zwróciła się o poinformowanie,  kiedy zostanie zakupiona kosiarka dla 

Klubu Sportowego „Skora „  Jadwisin  do koszenia boiska sportowego.  

 

Wójt gminy Mieczysław Słonina wyjaśnił, że  gmina nie może sfinansować zakupu kosiarki  dla klubu, 

ponieważ  jest  on  stowarzyszeniem.  

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski stwierdził, że ten problem  wymaga rozwiązania  

i zostanie rozwiązany. 

 

3/ Sołtys wsi Łukaszów Edyta Hajduk: 

 

- Zwróciła się o wyjaśnienie, dlaczego do dnia dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi  w 

sprawie pozyskania działki na urządzenie placu zabaw w Łukaszowie.  W oparciu o przeprowadzoną 

rozmowę telefoniczną  z pracownikiem Agencji Nieruchomości Rolnych we Wrocławiu  

poinformowała, że Urząd Gminy do dnia dzisiejszego nie odpowiedział  Agencji na pismo z grudnia 

2011 r., które stanowiło podstawę do rozpoczęcia działań mających na celu nabycie  działki  na plac 

zabaw w Łukaszowie.  Dodała, że sprawa stoi w miejscu. 

 

- Zwróciła się z prośbą o interwencję w sprawie dostępu do drogi nr 84 w Łukaszowie. 

Poinformowała, że  z drogi tej można skorzystać za zgodą właściciela działki przylegającej do tej drogi. 

 

4/ Sołtys  Zagrodno - Osiedle Czesław Gap zaprosił zebranych do obejrzenia oznakowania drogi 

na osiedlu w Zagrodnie.  

 

5/ Sołtys wsi Jadwisin Leon Wijatyk: 

 

- W ustosunkowaniu się do otrzymanego  pisma od  Wójta Gminy Zagrodno poinformował, że 

sołectwo Jadwisin nie jest  zainteresowane naprawą zdewastowanej wiaty przystankowej, która 

znajduje się przy skrzyżowaniu dróg Modlikowice- Jadwisin – Radziechów.  

 

- Poinformował, że od początku  kadencji rady gminy sołectwo Jadwisin nie otrzymało 

kamienia do naprawy dróg.        

 

- Poinformował, że  zgodnie z przyjętymi ustaleniami Kluby Sportowe „Skora „ Jadwisin i 

„Radziechowianka”  Radziechów  miały  być wyposażone  w kosiarki  do wykaszania boisk w roku 

2011.  Przypomniał, że w roku 2010 kosiarki zostały zakupione dla Klub Sportowego „Olimpia” 

Olszanica i „Orzeł” Zagrodno.  W nawiązaniu do odpowiedzi wójta na zadane w tej sprawie pytanie 

przez radną Danutę  Kuźniar stwierdził, że władze gminy postępują nie po sportowemu.  

 

6/ Sołtys wsi Olszanica Anna Lisowska zwróciła się o poinformowanie, kiedy  zostaną usunięte 

usterki  w ścianie nowo wybudowanych sanitariatów w Olszanicy.  
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7/ Sołtys wsi Radziechów Anna Senko: 

 

- Zgłosiła, że przepust koło posesji p. Roberta Charęzy w Radziechowie  w związku z tym, że jest 

wąski,  często zamula się, a woda zalewa  posesję  tego pana oraz łąkę p. Haniszewskiego.  

 

- W związku z pismem Wójta Gminy Zagrodno w sprawie naprawy zdewastowanej wiaty 

przystankowej  znajdującej się koło skrzyżowania dróg Modlikowice – Radziechów – Jadwisin zwróciła 

się o poinformowanie,  jaki jest szacunkowy koszt naprawy tej wiaty.  

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że nowa wiata przystankowa 

kosztuje 5 tys. zł.  

 

Sołtys wsi  Radziechów Anna Senko  poinformowała, że sołectwo Radziechów także nie jest 

zainteresowane ani naprawą, ani zakupem nowej wiaty przystankowej w miejsce  zdewastowanej. 

 

Radny Jan Siemianowski przypomniał, że to on wnosił o naprawienie tej wiaty przystankowej.  

Zaproponował, aby  naprawa wiaty została sfinansowana ze środków budżetu gminy. 

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że zniszczona wiata była nowa, a 

została z niej wywalona cała ściana. Stwierdził, że  ludzie muszą się nauczyć, że tak się nie robi, w 

związku z czym zaproponował, aby w wiacie zamiast nowej ściany został wstawiony słupek.   

 

8/ Sołtys wsi Grodziec Jan Orzech zgłosił pilną potrzebę powrotu do inicjatywy urządzenia boiska 

sportowego w Grodźcu, ponieważ  młodzież Grodźca w wolnym czasie chciałaby grać w piłkę.  Zwrócił 

się o zabezpieczenie w budżecie gminy  środków  finansowych  na ten cel.   

 

9/ Radny Stanisław Bachmatiuk zapytał, czy dla Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie 

zostanie zakupiona kosiarka  bijakowa.  

 

10/ Radna Antonina  Rystau  poinformowała, że p. Józef Marciniak mieszka w  Wojciechowie  w 

warunkach urągających ludzkiej godności. Zwróciła się o jak najszybsze przyznanie temu panu lokalu 

socjalnego, ponieważ może się okazać,  że  w tej sprawie będzie musiała interweniować telewizja.  

 

Wójt gminy Mieczysław Słonina poinformował, że: 

 

- wszystkie sołectwa  finansują naprawy wiat przystankowych ze środków samorządowych, 

Zakład Usług Komunalnych w Zagrodnie  ma umowę na sprzątanie przystanków,  

- w budżecie gminy zostały zabezpieczone środki  finansowe tylko na wykonanie dokumentacji  

na budowę przystanku „na żądanie”,  

- Zakład Usług Komunalnych w Zagrodnie przeprowadzi rozeznanie w sprawie zakupu kosiarki, 

- wykaszanie rowów i poboczy przy drogach gminnych należy zlecić, ponieważ Zakład Usług 

Komunalnych w Zagrodnie   nie nadąża z robotami przy wodociągach, 

- kolejka oczekujących na lokale socjalne i komunalne w naszej gminie jest duża.  Znajdują się 

w niej rodziny wielodzietne.  Na osiedlu w Zagrodnie w kawalerce gminnej na 27 m² mieszka rodzina 
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sześcioosobowa.  Do brata  pana Józefa Marciniaka, który jest właścicielem spalonego budynku w 

Wojciechowie, została przesłana prośba o rozwiązanie problemu bezdomności brata  oraz budynku. 

Poinformował, że problem bezdomności w gminie jest co raz większy, a nowych mieszkań się nie 

buduje, w związku z czym   działania w tym kierunku będą  nieuchronne.  Pomieszczenia po byłej 

świetlicy w Brochocinie   będą zaadaptowane na  przejściowe lokale socjalne dla pogorzelców, czy 

powodzian.  W budynku szkoły w Uniejowicach zostaną urządzone mieszkania komunalne.  

 

Do pkt 9. 

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski zamknął obrady sesji.  

 

Na tym protokół został zakończony. 

Prot. T. Lech 

 

 

                                                                                                                     Przewodniczący   Rady  Gminy  

 

                                                                                                                               Stanisław  Olechowski    

 

      


